
1 
 

Bestuurlijk en financieel jaarverslag Stichting Nannewiid e.o. 2022 
 
Doelstelling stichting 
De stichting die is opgericht in 2019 heeft als doel het opwaarderen  en vervolgens handhaven van de natuur –   
en recreatieve waarden van het Nannewiid en omgeving. En voorts al hetgeen daarmee rechtstreeks of 
zijdelings verband houdt of daartoe bevorderlijk kan zijn, alles in de ruimste zin van het woord.  
 
Bestuurssamenstelling 
Het bestuur is conform de bepalingen van de statuten samengesteld. Het bestaat uit Jan Ykema als voorzitter, 
Martin Dijkhoff als secretaris en  Bert de Jager als penningmeester. Het bestuur is aangevuld met de 
bestuursleden Roel van den Beuken, Anne Henk Ploegstra, Roel Speelman, Piet Hospes en Henk Gemser. In het 
bestuur zijn de belangen verenigd van alle partijen die een rol van betekenis hebben in het in stand houden van 
het Nannewiid. Te weten plaatselijk belang Oudehaske, bewonersgroepen van aan het Nannewiid grenzende 
straten (Wiidswal, Nannehof en Reidkraach), recreatieondernemers, WARENA en een vertegenwoordiging van  
de Plaatselijk Belangen van de eveneens aan het Nannewiid grenzende dorpen Sintjohannesga en Rottum. 
Anne Henk Ploegstra is de vertegenwoordiger in het bestuur van het dorp Sintjohannesga. Piet Hospes is de 
vertegenwoordiger van het dorp Rottum dat eveneens grenst aan het Nannewiid aan de zuidzijde van het 
meer. 
 
Het bestuur heeft per 1 januari 2022 een bestuurders aansprakelijkheidsverzekering gesloten bij Markel 
Insurance Verzekeringen Nederland.  
 
Statuten 
De in 2019 bij de oprichting van de stichting vastgestelde statuten zijn het afgelopen jaar aangepast op basis 
van de voorwaarden zoals de Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen dat voorschrijft voor verenigingen en 
stichtingen. De statutenwijziging is op 30 mei 2022 gepasseerd bij het notariaat Harmsma c.s. uit Joure.  
 
RSIN  (Kamer van Koophandel en Belastingregister) 
Het rechtspersonen - en  samenwerkingsverbanden Informatienummer is  8602.38.799. De stichting is 
ingeschreven bij de Kamer van Koophandel onder nummer 75325055. Het fiscaal nummer van de stichting is 
860238799. De contactgegevens van de instelling zijn M.Dijkhoff – Turfkoer 15 – 8465RT Oudehaske – mobiel 
bereikbaar onder 06 48138216 met als mailadres info@nannewiid.org 

De in het kader van de UBO (Ultimate Beneficial Owner) voorgeschreven inschrijving van de namen van de 
bestuursleden voorzitter, secretaris en penningmeester is per 16 maart 2022 voltooid. 

Beleidsplan  
Door het bestuur is een beleidsplan vastgesteld in zijn vergadering van 27 maart 2020. Het beleidsplan van de 
stichting is opgenomen in de stichtingsinfo in de werkende website onder de naam met url. 
www.nannewiid.org    
 
Gebiedsplan 
In het jaar 2021 is op basis van eerder vastgestelde beleidsplan op 1 november 2021 een gebiedsplan 
vastgesteld. Een gebiedsplan waarin de doelstellingen van het beleidsplan zijn vertaald naar meer 
geconcretiseerde maatregelen op verschillende ambitieniveaus. Het gebiedsplan is nauwe samenspraak met de 
gemeente De Fryske Marren, provincie Fryslân , wetterskip Fryslân , Staatsbosbeheer als eigenaar van het 
Nannewiid, natuurverenigingen, recreatiebedrijven en de bewoners van Oudehaske, Sintjohannesga, Rottum 
en Haskerhorne tot stand gekomen. Het gebiedsplan is op 29 november 2021 aangeboden aan het college van 
burgemeester en wethouders van de gemeente. Het gebiedsplan is terug te vinden op de website van de 
stichting Nannewiid e.o.  
 
Activiteiten 2022 
Het jaar 2022 kenmerkt zich door het langzaam maar zeker versoepelen van de coronamaatregelen.  Daarmee 
werden de eerder opgelegde beperkingen verder afgebouwd en in het voorjaar volledig opgeheven. Dit heeft 
voor onze stichting betekend dat in het jaar 2022 actief is ingezet om de ambities met maatregelen te vertalen 
naar een gebiedsproces. Een gebiedsproces welk aangestuurd dient te worden door een gebiedsregisseur die 
met betrokken partijen op zoek gaat naar het concretiseren daarvan in uitvoeringsplannen met een financiële 
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onderbouwing inclusief mogelijkheden tot financiering daarvan. De gemeente en provincie zijn gevraagd in de 
financiering van de gebiedsregisseur te voorzien.  
 
De maatregelen die worden voorzien in het gebiedsplan komen samengevat neer op maatregelen die de 
recreatie en de natuur versterken. Hiervan is het weghalen van het slib uit het Nannewiid wel een zeer 
belangrijk uitgangspunt omdat hiermee zowel de recreatie als de natuur worden gediend. De recreatie heeft 
baat bij een op de oorspronkelijke diepte gebracht meer waarin zonder obstakels van slib en teveel 
waterplanten de recreatie van de inwoners van de rond het meer gelegen dorpen kan profiteren. De natuur 
omdat met het weghalen van slib de waterkwaliteit gebracht wordt op een niveau dat tegemoet komt aan de 
voorwaarden van de Kader Richtlijn Water zoals die in Europees verband zijn vastgesteld. Tegelijkertijd is niet 
alleen het weghalen van slib belangrijk rijk maar ook het nadenken over het voorkomen van een toekomstige 
verslibbing zodat niet over vijftien jaar hetzelfde probleem zichtbaar wordt. Verder staan in het gebiedsplan 
optioneel maatregelen die de recreatie (versterken strandfunctie Nannewiid, verbeteren viswaterkwaliteit, 
hindernis c.q. fitnesbaan volwassenen en jongeren, wandel en fietspaden c.a.) en de natuur versterken 
(uitbreiden bos en natuur) ter verhoging van de aantrekkelijkheid van het gebied voor de bewoners van de 
omliggende dorpen inclusief Heerenveen.  
 
Gebiedsplan – slib verwijderen  
Een van de belangrijkste onderdelen van het gebiedsplan lijkt in het vroege voorjaar van 2022 een grote kans 
van slagen te hebben. It wetterskip heeft namelijk de waterkwaliteit van het Nannewiid geanalyseerd aan de 
hand van de normen van de Europese afspraken uit de Kader Richtlijn Water. Uit die analyse is gebleken  dat de 
waterkwaliteit niet aan deze normen voldoet. Een teveel aan slib heeft een te grote impact op de kwaliteit. Slib 
verwijderen draagt bij aan het herstel van de waterkwaliteit.  Dit resulteert in een aanvraag ter financiering van 
het verwijderen van slib uit het Nannewiid bij de provincie Fryslân in het kader van de Europese POP gelden. De 
verwachting hiervan is uitsluitsel in november van dit jaar. Over welke delen van het Nannewiid worden 
gebaggerd is bij de aanvraag duidelijkheid gegeven. Op kaartmateriaal is dit verduidelijkt. De opvaarten aan de 
noord- en noordwest inclusief zwemgelegenheid nabij het strand worden volledig gebaggerd. Aan de zuidwest-  
en westkant van het meer (tegen it Lytse Wiide) wordt weinig tot niets weggehaald in verband met de 
bestaande natuurwaarden. Verder varieert het op diepte brengen van de aanwezigheid van de dikte van de 
sliblaag. It wetterskip heeft bij de aanvraag nog overwogen anderen waaronder o.a. de gemeente DFM en onze 
stichting te laten meebetalen vanwege het recreatieve belang dat deze partijen hebben bij het baggeren. Daar 
is in een later stadium vanaf gezien. It wetterskip dient de aanvraag voor het verwijderen van het slib uit het 
Nannewiid in de zomer definitief in bij het provinciaal bestuur van Fryslân. De voorbereidingen voor het bergen 
van de verwijderde slib in weilanddepots worden gestart. Gekoerst wordt op twee depots. Een bij 
Sintjohannesga en een bij het Oudehaske. Daarvan worden tekeningen ontvangen. It wetterskip wordt erop 
gewezen dat het slibdepot bij Oudehaske dicht op het dorp is gesitueerd waarbij de vraag opkomt hoe daarop 
in het dorp zal worden gereageerd. Al eerder is gewezen op de noodzaak van voorlichting aan het dorp over de 
depots door it wetterskip. It wetterskip wilde daaraan nog geen gehoor geven omdat het nog onzeker was of 
het baggeren überhaupt doorgaat. De vrees dat het dorp zich zou laten horen zodra bekendheid zou ontstaan 
over de depots werd begin december bewaarheid. De onrust in het dorp heeft er toe geleid dat it wetterskip 
op aandringen van onze stichting en het bestuur van Plaatselijk Belang Oudehaske een informatieavond heeft 
belegd op 23 januari 2023. De organisatie van deze informatieavond is belegd bij Plaatselijk Belang Oude – en 
Nijehaske als vertegenwoordigend orgaan van de inwoners van de beide dorpen. 
 
 
Gebiedsplan – proces gebiedsregisseur. 
Het andere wellicht niet onbelangrijker traject van het gebiedsplan i.c. de financiering van de gebiedsregisseur 
waarvoor de gemeente DFM is benaderd, wordt in een provinciaal initiatief van gebiedsontwikkeling ingebed. 
Over deze gebiedsontwikkeling is regionaal overleg in de Sûdwesthoeke van Fryslân leidraad in de beoordeling 
van haalbaarheid. Na een eerste oriënterend overleg op 7 maart 2022 is verder intern ambtelijk overleg tussen 
vooral gemeente en provincie noodzakelijk om eerst goed de ‘wat’ vraag in beeld te krijgen. Op 10 maart 2022 
brengt  verantwoordelijk portefeuillehouder Friso Douwstra een werkbezoek aan het Nannewiid. Aan het 
werkbezoek nemen ook deel gemeentelijke vertegenwoordigers en vertegenwoordigers van it wetterskip. Ook 
Staatsbosbeheer geeft acte de présence. Het is een hoopvol bezoek waarbij de bestuurlijke 
vertegenwoordigers van gemeente en provincie zich positief uitlaten over de haalbaarheid van de financiering 
van een gebiedsregisseur. It wetterskip is terughoudend in het meedenken over de financiering van dit 
onderliggende deel van het gebiedsproces omdat zij vinden dat zij met het verwijderen van het slib uit het 
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Nannewiid al in behoorlijke mate bijdragen aan oplossingen aan de problemen van het Nannewiid. Een 
handicap in dit stadium van de aanvraagprocedure is de periode van de gemeenteraadsverkiezingen die 
aanstaande zijn. Verkiezingen leiden meestal tot aarzelingen in lopende gesprekken met organisaties zoals 
onze stichting omdat niet duidelijk is of het bestaande  zittende college na de verkiezingen in dezelfde 
samenstelling terugkeert. Na de verkiezingen van 16 maart 2022 heeft de stichting input verzorgd naar de 
informateur c.q. formateur van de gemeente DFM die belast was met het samenstellen het aanstaande 
coalitieakkoord en het toekomstige college. Bovendien heeft een bestuurlijke delegatie van ons bestuur een 
gesprek gehad met de formateur ter verduidelijking van de bedoelingen die wij hebben met ons gebiedsplan en 
wat wij van de gemeente verwachten. Om ook de nieuw samengestelde gemeenteraad na de verkiezingen te 
informeren over ons gebiedsplan en iedereen te laten zien wat de waterplanten voor effect op het Nannewiid 
wordt op 30 augustus een watersafari voor de gemeenteraad georganiseerd. Een groot succes! De raadsleden 
zijn onder de indruk van onze ambities en hebben met eigen ogen kunnen zien ‘hoe belabberd’ het Nannewiid 
volgestouwd met waterplanten erbij ligt. 
 
Ambtelijk is het proces voor wat betreft het verduidelijken van de ‘wat’ vraagstelling vervolgd tussen provincie 
en gemeente. Dat heeft erin geresulteerd dat een overleg wordt gepland op 29 september 2022 ten einde de 
‘wat’ vraag eindelijk te kunnen verduidelijken. Dit overleg heeft erin geresulteerd dat de ‘wat vraag’ is 
uitgediept en uitgewerkt. Samengevat komt het neer op een financieringsaanvraag voor een gebiedsregisseur 
met procesgeld voor de uitwerking van de ambities van het gebiedsplan voor een bedrag van €550.000,00. De 
behandeling van deze aanvraag wordt voorzien op 23 november 2023 in het regionaal bestuurlijk overleg 
Sûdwesthoeke.  Het overleg dat op 31 oktober 2022 is gevoerd met de verantwoordelijk portefeuillehouders 
Iddekinge en Boelsma van de gemeente DFM heeft als uitkomst begrip voor de situatie waarin wij verkeren, 
waardering voor ons initiatief maar eveneens een verwijzing naar het aanstaande geplande bestuurlijke overleg 
op 23 november 2022. Het overleg op 23 november heeft geen positief vervolg gekregen omdat in dit geval de 
aanstaande provinciale statenverkiezingen in het jaar daarop de provincie genoodzaakt heeft de 
besluitvorming naar 2023 te tillen. Mede ook omdat er geen duidelijkheid kon worden verkregen over de vraag 
uit welke subsidiebronnen de aanvraag zou moeten worden gefinancierd.  
 
Met de gemeente DFM is aanvullend gecommuniceerd over de Omgevingsvisie DFM en de nota Recreatie en 
Toerisme. Tegelijkertijd is zwemwaterkwaliteit van de zwemplas bij het strand van de camping een 
voortdurend zorgpunt. Voor de tweede achtereenvolgende keer werd de zwemwaterkwaliteit door de 
provincie als toezichthoudend orgaan voor openbare buitenzwemplaatsen als negatief beoordeeld. Dit wordt 
vooral veroorzaakt door de e-colie bacterie die door vooral ganzen wordt achtergelaten op het strand en het 
zwemwater bij het openbaar toegankelijke strand. In 2023 zal onafhankelijk van het gebiedsplan waarin dit is 
opgenomen hierop actie moeten worden ondernomen.  
 
Plaatselijk Belang Oude – en Nijehaske 
Met het bestuur van Plaatselijk Belang is het afgelopen jaar een aantal keren overleg gevoerd gericht op het 
elkaar informeren over het verloop van het proces (16 februari, 10 mei, 11 september, 6 oktober en 12 
december). 
 
Op 13 oktober 2023 heeft een delegatie van het bestuur een vergadering bezocht van de stichting Nannehof.  
 
Communicatie 2022 
Afgelopen jaar heeft de stichting Toekomst van het Nannewiid vooral gecommuniceerd via Persberichten, 
Facebook  en de Dorpskrant van Oudehaske de Baerch.  Alle persberichten zijn in ieder geval opgepakt door de 
lokale media zoals Jouster Courant, Jouregio, Groot Fryske Marren, Radio Spannenburg. Dit zowel op de sites 
als in print. Enkele persberichten hebben ook de Leeuwarder Courant, Omrop Fryslan  en zelfs de NOS gehaald. 
 
Tijdens inwonersvergaderingen van de verschillende dorpsbelangen uit de omstreken heeft onze stichting 
presentaties gegeven. Dorpsbelang Oudehaske heeft 4x per jaar een uitwisselingsavond voor verenigingen en 
vrijwilligers waarop wij onze plannen en de voortgang konden toelichten. 
Er is afgelopen jaar regelmatig contact geweest met de Wethouder en raadsleden van Fryske Marren. Naast de 
eerder genoemde watersafari is begin van het jaar zowel inhoudelijke reactie gegeven op “de omgevingsvisie” 
als de  “beleidskader ontwerp beleidskader Programma Recreatie en Toerisme De Fryske Marren” . Ook zijn er 
diverse interessante contacten geweest met Wethouder en raadsleden van de gemeente Heerenveen. 
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Het jaar 2022 werd afgesloten met een sympathieke publieksactie. De Oliebollen-actie van FCONH stond in het 
teken van toekomst van het Nannewiid. De meeropbrengst van de traditionele verkoop van oliebollen, in 
Oudehaske en omstreken van, is aan onze stichting geschonken.  De uitreiking van de cheque van 500 euro is 
door meerder media opgepakt. 
 
Financieel jaarverslag 2022 
Het jaar 2022 was in financieel opzicht een tussenjaar met weinig geld kostende activiteiten. Inkomsten waren 
er niet, behoudens een donatie van de JKK (Jonge Kerels Klub Sintjohannesga en de opbrengst van de jaarlijkse 
oliebollenactie van de FC ONH.  

Uitgaven in 2022 betroffen vooral vergader- en promotiekosten (€ 269,28), bankkosten (€ 166,90), kosten 
accountant ten behoeve van boekhouding 2021/22 (90,75), bestuurdersaansprakelijkheidsverzekering (€242,-) 
en kosten notaris voor de noodzakelijke wijziging van de statuten (€258,72). 

Het saldo op de stichtingsrekening bedroeg per 31-12-2022 € 642,19. Het in 2019 verkregen voorschot van 
Plaatselijk Belang, in 2021 nog op de balans opgenomen, is in 2022 omgezet in een gift.  Het financieel 
jaarverslag is afzonderlijk als bijlage op de website opgenomen. 

 


